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Jannes Landkroon (35) is eind april begonnen bij golfcentrum De Batauwe. 
Greenkeeper stelde hem een paar vragen

Jannes Landkroon: ‘Een mooie 
kans om honderd procent met 
golfbaanonderhoud bezig te zijn’

Wat heb je hiervóór gedaan?
‘Ik heb hiervoor bij aannemingsbedrijf Jos 
Scholman gewerkt. Daar was ik uitvoerder Sport en 
Golf. Daarvoor werkte ik acht jaar bij Grontmij als 
uitvoerder Golf. En daarvoor was ik acht jaar lang 
greenkeeper op golfsociëteit De Lage Vuursche.’

Is deze overgang een dream come true?
‘Dit is een heel mooie kans om weer honderd pro-
cent met de praktijk van het golfbaanonderhoud 
bezig te zijn. Hiervóór moest ik mij focussen op 
meerdere sportvelden. Nu concentreer ik me op 
iets waarop ik meer invloed kan uitoefenen. Ik ben 
nu verantwoordelijk voor één golfbaan, waarop ik 

mijn volledige aandacht kan richten.’

Wat verwacht je over vijf jaar te doen?
‘Ik hoop dat ik over vijf jaar golfbaan De Batauwe 
Green Deal-proof heb gemaakt.’

Wat ga je het eerste doen bij je nieuwe 
werkgever?
‘Eerst ga ik inventariseren en proberen een efficien-
cyslag te maken. Daarna ga ik bekijken of ik met de 
gewonnen uren een kwaliteitsslag kan maken.’

Verliefd, verloofd, getrouwd?
‘Ik ben inmiddels zestien jaar samen met mijn 

vriendin en heb twee kinderen van respectievelijk 
zeven en twee jaar oud.’

Wat doe je naast golf?
‘Elk vrij moment ben ik online en in boeken aan 
het speuren naar informatie over het vak. Als je je 
niet honderd procent inzet, kom je er niet.’ 
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